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A K T U Á L N Í  D E N Í K
Milý deníčku,
dnešní den začal opět krásným setkáním s celým týmem. Svača měla kruhy pod 
očima, trošku nazelenalou pleť, ale prý se z toho do zítřka vyspí. Kuba hned po ránu 
všechny preventivně vyčípkoval (jestli nevíte, co je to divadelní čípkování, přijďte 
zítra ráno na Sokolovnu). 

Během táhlého vymýšlení článků bylo v Sokolovně velmi rušno. První přišel Mara. 
Abychom se správně pochopili, byl tu opravdu první. Potom přišla paní fotografka 
z náměstí, která se jmenuje Večeřová. Redakce ji neměla příliš pod kontrolou, ale 
pravděpodobně zde udělala několik fotek představení. Potom přišel Alešek Meduna. 
Hezky voněl a usmíval se. Ale vlastně ještě předtím přišel pán s igelitovými pytlíky, 
zástupce kožedělného průmyslu a příznivec hanáckých krojů, pan Jan Jakub Vražina. 
Po krátkém trefném pozdravu za sebou zavřel dveře. To bylo ve 14.20. Potom 
Mara odjel. Pak zavolal Alešek Meduna, že přijde. A opravdu. Přišel. Hezky voněl 
a usmíval se. Terku uchvátil. 

Potom přijela porotkyně Petra Kohutová, protože si myslela, že už tu pan Závodský 
bude. Jenomže ten ještě nepřijel. Petra si dala tureckou kávu a řekla, že ty recenze 
do Koječáku napíše. Novým vozem značky Citroen dorazili manželé Zakopalovi 
až z Ostravy. Naložili Petru Kohutovou a odjeli neznámo kam. Asi za deset minut nás 
vylekali Broňa a Béďa s vrtačkou. Vyprávěli vtip o bongo bongo a se slovy “rychle, 
než přijdou ty baby” šli stavět kulisy na večer. Potom se vrátil Mara. Říkal nám příběh, 
který se dozvíte v rubrice na pokračování. Jen co jej dořekl, pootevřely se dveře 
a vrátila se Petra. Chválila paní z našeho knihkupectví, která se jmenuje Němcová 
Eva, protože věděla, kdy vyjde ten nový Francis, přestože to v Karlových Varech ani 
v Ostravě nikdo neví. Svača potom říkala, že tu byl ještě fotograf z Mladé fronty, ale 
o tom nevíme nic.   
Strašně se těšíme, kdo přijde zítra. 

 D i va d e l n í h o  Ko j e č á k a

Odpoledne na nádraží požádal Maru cizí robustní pán, aby s ním šel za roh. Mara 
se obával, protože je heterosexuál. A tak požádal dotyčného pána, aby mu řekl, 
o co jde, a popošel dopředu tak, aby na něho viděla postarší paní, která by Maru 
eventuelně zachránila. A jak to dopadlo, se dozvíte zítra… 

MARŮV PŘÍBĚH NA POKRAČOVÁNÍ
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R E - C E N ZO R
 v č e r a  j s m e  v i d ě l i
Ať žijí duchové
Autor: 
Zdeněk Svěrák, Olga a Jiří Melíškovi

Soubor: 
Hoffmanovo divadlo Uherské Hradiště

Scénář a režie: Karel Hoffmann

Hned zrána, středečního rána, 
se Sokolovnou rozezněly všem známé 
songy, melodie a znělky, které i nás starší 
vrátily do „nevinných“ dětských let. 
„Žampiony nadívané, máslo, žloutky a pak 
sůl...“, „Každý den, každý den, k svačině 
jedině, jedině pramen zdraví z Posázavýýý“ 
(já bych chtěla jen vopravit tady tu hrubku; Posázaví podle vzoru ‚stavení‘ a zelí taky) 
nebo „Hajný je lesa pán, zvěří je milováán...“ si děti zpívaly společně s herci.  
 Jak již název napovídá, představení Hoffmannova divadla z Uherského Hradiště 
Ať žijí duchové je divadelní adaptací stejnojmenného nestárnoucího a téměř kultovního 
pohádkového příběhu. Filmová tvorba má oproti divadelním prknům téměř neomezené 
možnosti, navzdory tomuto faktu jsme však byli svědky několika fantastických triků, 

fíglů a jiných kouzel - prostě magie… 
Od nevysvětlitelného lechtání Jouzy 
přes zapojení pracovitých skřítků do 
opravy hradní střechy až po záhadné 
a věčné kouzlo lásky, které „dušici“ 
Leontýnku nadobro vtáhlo  do světa lidí.  
 Herci to dnes měli o to těžší, že hráli 
pro děti z prvních až pátých tříd. Děti 
tak nízkého věku ještě nestihly ztratit 
téměř nic ze své upřímnosti, a tak bez 
okolků dají vždy najevo, co se jim líbí 
a co nikoliv. Ovšem věkově různorodý 
soubor z Uherskohradišťska se tohoto 
nelehkého úkolu zhostil víc než dobře. 
A odměnou za sympatický výkon mu byl 
zvučný potlesk mladičkého publika.  



4

Divadelní Koječák 2010.03
Poklábos s ...
 herci Hoffmannova divadla

Co vás vedlo ke ztvárnění pohádky Ať žijí 
duchové?
To by byla spíš otázka pro našeho režiséra, který 
to všechno vymyslel. Hledali jsme něco, v čem by 
bylo hodně písniček, a tohle nám přišlo zajímavé, 
poněvadž je to stále aktuální.

V hereckém obsazení máte spoustu mladých 
herců. Jak se vám s nimi pracuje?
Jak kdy (smích). Někdy jsou na zabití a někdy 
v pohodě, jak už to tak bývá. Naší nejmladší herečce je jedenáct let. 

Jak dlouho už tuto hru hrajete?
Premiéru jsme měli před dvěma a půl lety a počet repríz se pomalu, ale jistě blíží 
stovce. 

Je těžké udržet pozornost tak mladého publika?
Hrajeme hodně pro děti, takže jsme na ně zvyklí. Nejhorší na divadle pro děti je to 
ranní vstávání (smích), jinak pohoda. 

Hrajete i pro dospělé?
Pro dospělé hrajeme normální klasické tituly, avšak naše gró tvoří hry pro děti.  

Myslíte, že vás tu uvidíme i příští rok?
Hrálo se nám tu dobře a klidně přijedeme i příští rok.  

Poklábos s ...
 mladými diváky

Klára Klabalová
Jak se ti líbilo dnešní představení?
Představení se mi líbilo, bylo to hezké, dokonce jsem si 
s herci i zazpívala. Moc se jim to povedlo.

Která postava se ti nejvíc líbila?
Leontýnka.

Jaká je tvoje nejoblíbenější hračka, s kterou si doma 
hraješ?
Tak to nevím, já už si moc nehraji, já se učím a to ráda.

Jak se jmenuje náš současný prezident a co bys udělala, 

kdybys mohla prezidentovat místo něj?
Václav Klaus... Nevím, asi bych zařídila, aby hodiny ve škole byly delší.
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Žaneta Čurejová 

Jak se ti líbilo dnešní představení?
Představení bylo moc dobrý a zábavný, líbilo se mi to. 
Celkem jsem se nasmála.

Která postava se ti nejvíc líbila?
Vyhrál to u mě Dlouhej Janek. Ta malá blonďatá holčička 
a Leontýnka byly taky super.

Jaká je tvoje nejoblíbenější hračka, s kterou si doma 
hraješ?
Už jsem velká holka, hraček moc nemám. Raději tancuji, koukám na telku. 

Jak se jmenuje náš současný prezident a co bys udělala, kdybys mohla prezidentovat 
místo něj?
Václav Klaus, ne? Zřídila bych víc kroužků pro děti. Zdá se mi, že jich moc není…

Denisa Miková
Jak se ti líbilo dnešní představení?
Jo, bylo to supr a v pohodě. Líbilo se mi.

Která postava se ti nejvíc líbila?
Zaujala mě Leontýnka a ta malá holka. Tak mladá 
a vůbec se nestyděla před tolika lidmi.

Jaká je tvoje nejoblíbenější hračka, s kterou si doma 
hraješ?
(smích) Spíš než hraní mám ráda jízdu na kole, tanec.

Jak se jmenuje náš současný prezident a co bys udělala, kdybys mohla prezidentovat 
místo něj?
Václav Klaus. Zorganizovala bych nějakou nadaci a otevřela kroužky pro děti.

Terčina básnička

Hlavu prázdnou mám
co s tím udělám
na Axu se obrátím
nápady hned mám*
Za úkol básničku jsem dostala
i když noc předtím jsem nespala
co tedy že jsem dělala?

T H E AT E R  P O E T RY
Na sokolce zůstala 
a pozdě ráno vstávala*
Teď si zpívám tralala
tralalala lalala*
Chtěli, abych spěchala
takže jsem už dopsala
můza mě nepopadla 
tak básnička zle dopadla*
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R E - C E N ZO R
 v č e r a  j s m e  v i d ě l i
Tenor na roztrhání

Autor: Ken Ludwig
Soubor: Hanácká scéna
Režie: Jana Nováková

Odborná porota po zhlédnutí před-
stavení Hanácké scény Kojetín „Tenor 
na roztrhání“ konstatovala, že pře-
hlídka byla zahájena důstojně a velmi 
slibně. Ve svém hlavním vstupu ocenil 
Ing. Dušan Zakopal jak výběr titulu 
(podle něj Ken Ludwig nahradí spíše 
dříve než později na našich jevištích 
výrazně frekventovaného Cooneyho), 
tak jeho dramaturgickou a režijní úpravu, opírající se o téma outsidera hledajícího své 
místo na slunci. Hra byla napsána v roce 1989, byla nominována na cenu Tony, vyšla 
v pětadvaceti zemích a byla přeložena do šestnácti jazyků. 
 Výrazné zkrácení scénáře režisérky Jany Novákové se stalo dobrým podkla-
dem pro jevištní koexistenci jak starší herecké generace, tak jejich méně zkušených, 
o to však nadějnějších kolegů - vytýkán byl jen dosud nesjednocený herecký styl: vyso-
ká expresivita představitele Tita Bedřicha Mokrého na jedné straně, lehké „podehrává-
ní“ u některých mladších postav na straně druhé (doufejme, že se to v průběhu dalšího 
reprízování inscenace upraví). 
 Scéna odpovídala požadavkům crazy komedie, velká nerozhodnutost panova-

la na poli kostýmů; vyzvednuto bylo řeše-
ní veledůležitých zpěvních partů jakýmsi 
nadsazeným „dabingem“, jakož i věrnost 
předepsaným hudebním pasážím. 
 Za samostatnou pochvalnou zmínku 
stály situace ukládání Tita do postele, situ-
ace mezi Saundersem a Maxem po objeve-
ní „mrtvého“ Tita v části první, scéna pití 
mezi Julií a Titem v části druhé atd. Velmi 
oceněníhodná a evidentně přínosná byla 
práce režisérky se začínající Alenou Indrá-
kovou. 

- z debaty s porotou zapsala raK -
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Poklábos s ...
 herci Hanácké scény před představením

Maruška Němečková

Maruško, máš trému?
Ne, nemám trému. Já mám mět trému? Proč bych měla 
mět trému? Já se těším. A u toho nemůžu jíst? (Maruška 
večeří rybí salát) To tam taky dáte, do toho rozhovoru? 
Tak na co se mě chcete zeptat?

Umíš text?
Text? (pět vteřin ticha) Učila jsem se ho a... ano. 

To je dobře. A připadáš si v této roli přitažlivá?
Přitažlivá? Mám růžové boa, tak musím být přitažlivá. Jako nevěsta. Jako svatební dort 
si připadám.

Maruško, a co bys svou rolí chtěla sdělit publiku, světu?
Svou rolí? Že hrát divadlo je kouzelné. A pro mě, jako operní pěvkyni, je to s mým 
hlasem to nejlepší, co mě mohlo potkat. 

 
Alena Indráková

Ty hraješ v divadle poprvé, jaké to pro tebe je?
Na generálce, před málo lidmi, to bylo v pohodě, ale 
když nastala premiéra, tak jsem byla hodně nervózní. 
Ale myslím si, že po druhé repríze to ze mě spadlo. Ko-
nečně jsem si to užívala. 
Text ti nedělá problém?
Text se mi učil dobře, protože Maggie jsem vlastně já. 
Každý mi říká, že jsem to ani nemusela hrát.

Ty jsi měla na premiéře spoustu kamarádů, jak tě ohodnotili?
Moc se jim to líbilo a byli rádi, že jsem jejich kamarádka (smích).

Bedřich Mokrý a Broněk Mašík
Jste spokojeni se svými rolemi?
Broňa: Mně tady Béďa lanařil a říkal: “máš u mě roli”... 
Že potřebujou v Kojetíně pomoct. V autě mi dal do ruky 
scénář a říká: “Má to asi sto padesát stránek a můžu tě 
ujistit, že aspoň na dvaceti stránkách nejsi!” 
Béďa: My jsme někoho potřebovali, tak jsem mu zavo-
lal. Měl zrovna bujarou náladu jak po půl litru slivovice, 
tak na to kývl. A druhý den jsem ho naložil do auta.
Jak se vám líbí děvčata v souboru?
Broňa: Krásně se o nás starají... Dneska jsem dostal dvě (nebo tři) čokolády a jeden perníček.
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Poklábos s…
 návštěvníky divadla o přestávce 

Gabriela Drbalová

Jak se vám líbí dnešní představení?
Představení je super, opravdu krásné, vůbec jsem to 
nečekala. Herci jsou výborní.

Která z rolí vás nejvíce zaujala?
Nejvíce asi Max a Tito, ale všichni jsou skvělí.

Patříte mezi pravidelné divadelní příznivce?
Já chodím většinou každý rok alespoň na dvě 
představení.

Pamatujete si loňskou inscenaci Hanácké scény Dlouhý, Široký a Krátkozraký? 
Můžete ji s dnešním představením srovnat?
Ano, pamatuji a myslím si, že letos je představení lepší.

Alena Pechová

Jak se vám líbí dnešní představení?
Velice, jsem ráda, že jsem přišla.

Která z rolí vás nejvíce zaujala?
Velice se mi líbí ztvárnění Tita v podání kroměřížského 
herce.

Patříte mezi pravidelné divadelní příznivce?
Snažím se stíhat většinu představení.

Pamatujete si loňskou inscenaci Hanácké scény 
Dlouhý, Široký a Krátkozraký? Můžete ji s dnešním představením srovnat?
Bohužel nemohu porovnat, jelikož jsem se loňské přehlídky neúčastnila ze zdravotních 
důvodů.

Květoslava Švédová

Jak se vám líbí dnešní představení?
Velice, opravdu velice. Kluci jsou úžasní - přišla jsem se 
podívat zejména na žáky gymnázia, takže jsem nadšená. 
A řekla bych, že je to už taková tradice, že to není první 
skupina, která hraje tak dobře, ale jsou úžasní. 

Která z rolí vás nejvíce zaujala?
Já samozřejmě sleduji zejména hlavní roli a potom toho 
poslíčka s tím fotoaparátem.
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Patříte mezi pravidelné divadelní příznivce?
Dá se říci, že ano.

Pamatujete si loňskou inscenaci Hanácké scény Dlouhý, Široký a Krátkozraký? 
Můžete ji s dnešním představením srovnat?
Bohužel loni jsem amatérské divadelní představení nezhlédla kvůli pracovnímu 
vytížení, ale tu hru jsem viděla mimo, a zdá se mi, že si ji pamatuju, byla pěkná. To se 
nedá srovnávat, to je tematicky úplně někde jinde, to je jako byste srovnávali „hrušky 
s jabkama“. 

Jiří Šírek

Jak se vám líbí dnešní představení?
Líbí se mi moc, perfektní výkony herců a zejména těch 
mladých.

Která z rolí vás nejvíce zaujala?
Nejvíce se mi líbí role, kterou ztvárňuje Marek Machalík 
a nezaostává ani malej Ligač.

Patříte mezi pravidelné divadelní příznivce?
Určitě, myslím si, že ano.

Pamatujete si loňskou inscenaci Hanácké scény Dlouhý, Široký a Krátkozraký? 
Můžete ji s dnešním představením srovnat?
Ano, pamatuji, velmi dobře. Tak to bylo spíše takové studentské představení, takové 
volnější divadlo, tady už je to přeci jen pevněji vedené z hlediska režie a má to už 
takové náležitosti jako má mít představení na přehlídce více než to původní.  

Jak jste spokojen s občerstvením o přestávce?
Ale to já se zase až tak moc neobčerstvuji, ono to často spraví jedno pivo nebo rum.

Eva Mlčochová

Jak se vám líbí dnešní představení?
Opravdu se mi moc líbí.

Která z rolí vás nejvíce zaujala?
Asi to bude role toho impresária s tím kloboukem 
a potom se mi také velmi líbí Milan Ligač.

Patříte mezi pravidelné divadelní příznivce?
Myslím si, že ano.

Pamatujete si loňskou inscenaci Hanácké scény 
Dlouhý, Široký a Krátkozraký? Můžete ji s dnešním představením srovnat?
No samozřejmě. Obě představení jsou z žánrového hlediska komedie; ta loňská 
divadelní hra je určitě známější, takže je tam asi větší souznění s publikem, jelikož diváci 
očekávají hlášky, které jsou jim vlastní. A hlavně to loni hráli dobří herci. (smích)
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 a n e b  o h o d n o ť  s i  s v é h o  k o n ě
S U B J E K T I V

Ať žijí duchové
Líbilo se mi to: 274 hlasů
Nelíbilo se mi to: 19 hlasů

Názory a dojmy, které diváci zanechali v knize “názorů a dojmů” bezprostředně po představe-
ní:

Moc se nám divadlo líbilo, těšíme se na další. Žáci z Křenovic + ostatní dospělí

Jouza - skvělý výkon!

Krásná Leontýnka, důstojný rytíř, pěkná scéna, kostýmy a pohoda v každém okamži-
ku. Dokonce jsme si i s vámi zazpívali. Zavadilovi z Tovačova, Barunka

Tenor na roztrhání
Líbilo se mi to: 161 hlasů 
Nelíbilo se mi to: 0 hlasů

Názory a dojmy:

Moc, moc, moc „no“ prostě skvělý! Smutná princezna 

Tito byl úžasný, zdraví kamarádka Lenka - dost dobrý, 
ne asi...

Ahojte, lébilo se mně to. Hrále jsme to o nás v Náměšťo. 

Měle ste to nadřeny jak sviňa. Dík za pobavení. Váš Max  
(divadelníci z Náměště ztvárnili také toto představení, 
pozn. red.)  

Jsme docela nedočkaví, jak to dopadne. Po produkci se 
ozveme… Tak už je po. Musím souhlasit s Maxem z Náměšťa. Opravdu jsem se poba-
vil. Hlavně teda díky Titovi. Děkuji za příjemný zážitek. Kuba

Beďo, super! Jitky Zez.

Hře samotné nelze upřít kvalitní dialogy a zápletku, ale až herci ji dodávají vtip 
a šmrnc. Skvělé. LN

Bylo to výborně zvládnuté po stránce herecké i po stránce technické. Technika projevu 
výborná, herecké projevy jedinečné. Řezáč 
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Jak moc jste se k nám těšila?
Strašně!

Je o Vás známo, že působíte jako 
dramaturgyně v karlovarském Studiu 
D3. Na čem momentálně pracujete?
Máme za sebou premiéru scénického 
čtení hry Čtyři sestry, což napsal Matěj 
T. Růžička. A teď taky zkoušíme velkou 
věc – Maupassantovu Kuličku. 

Jezdíte momentálně s nějakým diva-
delním představením?
Jezdíme pořád, momentálně s Klimáčkovým Komunismem, což je také scénické čtení. 
Tedy přesně řečeno - hrané čtení. Budeme jezdit s těmi Čtyřmi sestrami a máme 
na repertoáru Betlém, což je vánoční věc. Takže letošek už máme obsazený. Potom 
bude na vývoz i Kulička, která má premiéru na konci května. 

Je divadlo pouze Vaším koníčkem, nebo i profesí?
Teď už je to jenom můj koníček.

Zkusila jste si někdy v něčem zahrát?
Zkusila jsem to, ale jsem tak špatná herečka, že je dobře, že můžu pouze dramaturgovat, 
potažmo režírovat. Bylo to v pohádce Ženich pro čertici... (smích) Byla jsem 
neodolatelná.

Vy jste byla ta čertice?
Ne, ne, byla jsem Vědělka, to je taková 
vesnická drbna. Což by mi normálně šlo, 
ale na jevišti teda ne.

Jak vidíte letošní přehlídku?
Vypadá to letos moc dobře, skladba je 
velmi příjemná. Jsou tam komedie, frašky 
i české novinky, jako Dodo Gombár nebo 
Milan Františák, na kterého se strašně 
těším, protože karolinská inscenace Doma 
je asi jedním z mých nejvýraznějších 
divadelních zážitků. 

P O K L Á B O S  S . . .
 p o r o t k y n í  Pe t r o u  Ko h u t o vo u
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E X T R AVA G A N C E  &  M A N Ý RY
 v  Ko j e t í n ě
Módní policie - po stopách zločinců

Úlovky dopolední hlídky
Říká se, že čert nikdy nespí a o nás to platí dvojnásob. 
Nezaháleli jsme tedy ani v brzkých ranních hodinách 
středečního rána, a tak vám i dnes přinášíme pouhý 
zlomek toho, co nám přišlo na oči. Vězte, že výběr byl 
opravdu pestrý a zvolit toho „pravého“ nebylo lehké. 
Nakonec jsme ale zaostřili na mladíka, jenž toho s vhodně 
nastrojeným návštěvníkem divadla měl společného,
co by se za nehet vešlo.
Kdyby se u vchodu do Sokolovny měly sundávat věci, 
které do divadla nepatří, tomuto mladíkovi by toho 
zůstalo po čertech málo. Podívejte, my opravdu nečekáme, 
že sem budete chodit oblečení ve stylu tanečních nebo 
plesů, ale uznejte sami… kšiltovka s rovným kšiltem 
a mikina s kapucí na hlavě je trochu moc! Člověk by 
si měl uvědomit, že se chystá na návštěvu divadla 

a ne na procházku po ulicích Kojetína. Sundat si čepici snad není pro nikoho takový problém 
a zmíněnou mikinu s kapucí bychom doporučili raději nechat doma.
S ošoupanými riflemi se klučina rovněž nevytáhl. Dlouhé, široké a bystrozraké rifle 
vs. divadlo se nám zdá jako současný, největší a asi nevyřešitelný problém náctiletých 
návštěvníků divadla. A neposlušné tenisky se dostaly na nohu i našeho „hříšníka“.

Dnešní občerstvení bylo o poznání bohatší než včera. Párky v rohlíku vystřídaly chleby 
se sádlem, cibulí či okurkou a na závěr jsme okusili lahodné tousty, jakožto specialitu 
paní Novákové ve spolupráci s Hankou Svačinovou. A tak v pění „chvály“ budeme 
pokračovat. Ne, vážně, našla se i osoba, jež naše 
oka - uši - sakra - oči - jo! - potěšila. La-la-lalalalala. 
Příkladem studentům, nebo chcete-li dětem, byla 
usměvavá paní učitelka Y. Její oblečení kombinace 
šedivě šedé přecházející až v černě černou lahodila 
našim smyslům. Sukýnka, blůzička, přes niž zvolila 
havranový vycházkový kabátek doplněn sněhovými 
rukavičkami, to vše podtrhlo krásu paní učitelky 
Y. Přes rameno se pohupovala bílá kabelka a kolem 
krčku se stáčel moderní šál stejné barvy. Byli jsme 
okouzleni… 
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L E P Š Í  KO J E T Í N  V  H R S T I
 n e ž l i  D ě č í n  n a  s t ř e š e

Všichni ví, že se v Kojetíně koná přehlídka. 
Všichni ví, že se přehlídky účastní divadelní 
soubory. Všichni také ví, že soubory spolu 
soutěží a jeden musí vyhrát. Ale co takový 
soubor vlastně vyhraje a proč se všichni 
perou o to, aby si mohli v Kojetíně zahrát? 
Pojďme se pokusit rozluštit toto tajemství 
červené sokolovny... 
 Z každoročního předávání cen se 
zdá, že výherci obdrží velký marmeládový 
a místy dokonce makový koláč, prokládaný 
čerstvým tvarohem a zároveň zdobený 

mandlovými útvary ve tvaru srdcí, která vlastně tvoří drobné částečky ornamentálního 
spektáklu. Dále záhadné bílé tašky igelitového charakteru, v nichž se – soudě podle 
záhybů igelitu – nachází kalendář Kojetína s fotografiemi pana Šírka, zápisník a tužka 
s logem Kojetína. Podle situace je pak oceněný ověnčen dalšími dary potravinového 
charakteru – obecně vzato: čím vyšší stupínek tvůrce zlezl, tím více potravy jej 
na vrcholu čeká.
 Tyto krásné ceny jsou všechny hodnotné, leč poněkud materiální, a umělcům 
jde zpravidla o něco závažnějšího; většinou to bývá pravda nadčasového významu 
a touha po obohacení publika. A na stvrzení toho, že umělcova pravda je z daného 
výběru ta nejpřesnější a jeho touha po obohacení publika nejsilnější, je tvůrce ověnčen 
a poslán tam, kde už to publikum ví. Do Divadelního Děčína.  
 
Divadelní Děčín ve zkratce:
● oficiální název: Celostátní přehlídka amatérského činoherního a hudebního divadla 
Divadelní Děčín,
● přehlídka je pořádána z pověření 
Ministerstva kultury,
● programovou radu přehlídky tvoří 
členové odborné rady ARTAMA, 
● na přehlídce může vystoupit až dvacet 
soutěžních představení,
● z Divadelního Děčína soubory postupují 
na nejvyšší národní přehlídku amatérských, 
divadelních souborů Jiráskův Hronov,
● letos se bude konat již devatenáctý 
ročník této přehlídky.
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S O KO LO V N A  V  O B R A Z E C H
 Tyto zbrusu nové, tiché 
a stylové hodiny jsou bezmála 
nejmodernějším doplňkem v celém 
předsálí naší Sokolovny. Styl 
ve jménu laminátu a prvo-
republikové skromně bílé omítky 
stěn je příjemně oživen chladným 
a kovovým designem, dvanácti 
číslicemi a třemi elegantně 
tenkými ručičkami. Při šikovné 
kombinaci všech jejich tří poloh 
si i průměrně inteligentní člověk 
může ověřit, zda-li dorazil na 
své oblíbené představení včas ale 

i kdy je ten správný okamžik 
pro dopití poslední láhve a jít se 
na pár hodin domů prospat, než 
se po pár hodinách znovu pod 
těmito hodinami v tu pravou 
hodinu sejdeme.   
 Vynikající práce Zdendy 
Nováka, místního zvukaře, 
osvětlovače, všestranného 
údržbáře, schopného technika, 
syna své matky, bratra své 
sestry, spolehlivého, milého, 
vtipného, stylového, vysokého 
a pohledného, všemi mastmi 
mazaného mladého muže 
je k zhlédnutí za levým portálem. 
Jeho zpodobnění v nás může 
evokovat mnohé asociace, pocity 
a nálady, avšak jeho funkce 
je zcela jednoznačná a jasná. 
Podle slov samotného autora jde 
o zařízení sloužíci k jakémusi 
propojení čehosi k čemusi. 

 a n e b  c o  j e  n o v é h o
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Vendulka Karhánková
Ahoj, jmenuju se Vendulka Utěšitelka, ale já se považuji za opravdu slušné děvče. 
Na poli moderátorství jsem pouhý začátečník, ale mým cílem je neustále se zlepšovat. 
Na první pohled mohu vypadat jako tuctová hloupá 
blondýna, takže je pro mě těžké projevit svůj inteligent. 
Ráda se směju a rozdávám radost těm, co si to zaslouží. Ač 
to tak nevypadá, ale opravdu bych nechtěla moderovat 
s Leošem Marešem.

Pepa Grygar
Zdravím vás všechny, jmenuju se Pepa, Pepík, Pepíček, 
rád se bavím a vtipů mám vždy plný košíček. Moderoval 
jsem už plesy a další dobré akce, nervozitou netrpím, vše 
proběhlo vždy hladce. Občas trochu zlobím maminku, 
šikovnost mi byla dána do vínku. Rád si zpívám na záchodě, v koupelně i v posteli, když 
mi v mikrofoně dojdou baterky, tak je to prostě ... Slovíčko si dosaď, milý příteli.

Ráďa Vitík
Ahojky, čusík, Méďa Pusík! Těsně před prázdninami jsme měli školní veřejnou 
akademii, kterou jsem zvučil, a zrovna, když jsem měl moc práce a na uších sluchátka, 
přišla Dominika. Docela dlouho gestikulovala a mluvila 
na mě, a když jsem jí všechno odkýval, tvářila se moc 
spokojeně. A tak jsem tady na přehlídce; není stát 
na pódiu jako stát na pódiu.

Dominika Fidrová
Ahojky, děcka. Jmenuji se Dominika, a když mi paní 
profesorka Mlčochová řekla, že mám moderovat divadlo, 
vytřeštila jsem oči. Pak mi ještě řekla, že jsem ukecaná, 
a bylo vymalováno. Tak jsem šla za Ráďou Vitíkem 
a požádala ho o spolupráci. Ochotně souhlasil. Myslím, 
že jsme dobrý pár: já ráda hraji volejbal a zpívám, Radek je výborný zvukař. 

                                                          Malínek Ligač & Míša Axamit
                                 info viz redakce

K S I C H T Í K Y  Z  G Y M N Á Z I A
 a n e b  k d o  u ve d e  d i va d l o
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Design: Hana Svačinová, Jan Žmolík, Jan Kramář, tisk: MěKS Kojetín, distribuce zdarma

R E D A K C E a n e b  v o ye ř i
Hadička Hásová

Ahoj. Nepotrpím si na přeslazené zdrobněliny, tak mi říkejte třeba 
Hadice, opice či Hanče - necelá mozkovna toho všeho. Už nějakou 
dobu se neřadím mezi pubertální divoše, já jsem žena a jsem na to 
hrdá! Mou asi jedinou chybou je dochvilnost a nedodržování ter-
mínů pramenící z motta mého života: „Co můžu udělat zítra, můžu 
udělat i pozítří, a k tomu mám dva dny volna!“  

Míša Axamit
Nazdárek! Já sem Michal, ale říkejte mi klidně Tondo. Jsem ne-
konfliktní, přátelský, náruživý sportovec i divadelní fanda pří-
jemného zjevu (čistě subjektivní názor). Je mi potěšením, že 
s vámi budu moci strávit snad pro obě strany příjemných šest dní s 
divadlem. S divadlem. 

Mara Machalík
Čusík! Mně říkaj Mara, Machalík Mara. Jo, nebo taky Machy. 
Vystihují mě vlastnosti jako agresivita, namyšlenost, ale tře-
ba taky stále dobrá nálada podtržená úsměvem od ucha k uchu. 
A upřímnost. Doufám, že nad mými články vám ukápne slza, ať už 
ze smíchu nebo z pláče. 

Malinek Ligač
Těpic človíčci! Oslovujte mě třeba Mílo, 
Malínku nebo klidně Milane, mně to nevadí. Heleďte, já jsem váž-
ně milej, romantickej, ochotnej kluk, ale dokážu se taky pěkně vy-
točit, třeba když z časáku vytrhnete mý články. To bych vás vážně 
i jemně kousnul do... Koukejte teda pěkně číst časopis a checkovat 
představení, jo?

     Kuba Šírek
Holahou, dobrý den, holahou, dobrý den, holahou, já vás zdravím, 
tož dobrý den, holahou! U nás doma mi říkají Kubí, Kubčo nebo 
Skéro, ale slyšel bych i na Velký kápo! Spolehlivost, dochvilnost, 
efektivita, kvalita… jó, to mě vystihuje. Asi budu levou částí moz-
ku celé této „společnosti“, těžko říct. Ale dřu jako kůň! 

Terka Panáková
Peace lidičky! Buďte v klidu, buďte voptimisti a hlavně buďte 
v poho… a všechno bude bájo. Protože jednoho dne sem přiletí, já 
o nich vím, oni se mnou mluví, a to často, každou noc. Čekaj na mě 
pod postelí a já tam za nimi vždycky vlezu. Nejlepší je ten malej, 
zelenej. Moc lidí mi to sice nežere, ale já vím svý. A oni vám to 
dokážou… Alea iacta est... 


